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Słowa kluczowe Projekt Etnografia Lubelszczyzny, obrzedowość doroczna,
Wielkanoc, palma, święcenie palmą

 
Dawniej palma wielkanocna miała duże znaczenie
Mój dziadek brał tę palmę, przyszedł do domu i nas tą palma, mowi: "Nie ja biję,
palma bije, za tydzien wielki dzień, za sześć noc, Wielkanoc!" Tak mowił. Teraz kto
tak mowi. No i palmę wieszało się później za obraz, i jak się szło święcić pola, to
brało się ją i święciło się pole, wodą święconą. Najlepiej [palmę] spalić. A teraz w
kościołach bierze się, i jak się pali ogień, to w  kościołach palą te palmy. Kiedyś tak
nie było.
[Jak krowy wyganiano na pastwisko pierwszy raz], to sie brało palmę, święconą wodę
i palmą się kropiło pierwszy raz.
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